
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje raadscommissie SBBV 
      
Datum: 18 februari 2025 
 
Indiener: Marco Oudshoorn, VVD 
 
Onderwerp: Langer wachten op de brandweer 
 
 
Inleiding: 
 
In het Algemeen Dagblad Groene Hart van zaterdag 1 februari j.l stond een zeer verontrustend artikel 
over bezuinigingen bij de Brandweer. De veiligheidsregio Hollands Midden (VRHM) geeft bij monde 
van directeur/commandant dhr. Hans Zuidijk aan dat door mogelijke bezuinigingen op de bijdragen 
van Gemeenten en het Rijk de VRHM bijna 5 miljoen minder budget ter beschikking heeft. En dat dit 
grote gevolgen heeft voor de bedrijfsvoering. In het ergste scenario kan dit leiden door sluiting van de 
kleinere kazernes zoals in Stolwijk en Gouderak. De berichtgeving hierover is prematuur en 
veroorzaakt onrust.  En wat de VVD betreft gaan wij niet met deze bezuinigingen op deze manier  
akkoord. 
 
 
 
Vragen: 
 
 

1. Heeft de burgemeester al gesproken met dhr. Zuidijk en wil hij bij de VRHM erop aandringen 
dat er op een andere manier aan de eventuele bezuinigingen vorm gegeven kan worden? Dus 
absoluut geen sluiting van de brandweerkazernes in onze kleinere kernen zoals Gouderak en 
Stolwijk. 

2. Kan de burgemeester duidelijk maken bij de vrijwilligers bij de brandweer en onze inwoners, 
dat berichtgeving over deze bezuinigingen zeer voorbarig is? Zodat nieuwe vrijwilligers, die 
zeer hard nodig zijn, ook niet onnodig afgeschrikt worden. 

3. Kan de burgemeester aangeven of de bouw van de nieuwe broodnodige brandweerkazerne in 
Schoonhoven, nu ook op de lange baan geschoven wordt en daardoor ook de 
woningbouwprojecten in het gebied rondom de oude brandweerkazerne en de scouting, 
ernstige vertraging gaat geven? 

 
 
 
 


